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Yttrande angående Återrapport på uppdrag 
om redogörelse för  
mattransporternas klimatpåverkan och  
möjligheterna att upphandla mattransporter  
med minskad klimatpåverkan 
 

Att återrapporteringen visar att mattransporternas klimatpåverkan är relativt låg är 
glädjande. Det är dock inte nog. Inställningen från stadens alla verksamheter 
måste vara att varje steg, stort som litet, räknas. För att nå målet om att ha ett 
klimatavtryck nära noll 2030 behöver således alla fortsätta hitta varenda möjlighet 
att pressa ner klimatavtrycket om så bara en liten procent.  
 
Därför anser Centerpartiet inte att det går att nöja sig med att konstatera att det i 
nuläget är svårt att hitta aktörer som når upp till alla dagens krav på maten i 
kombination med miljövänliga transporter. Även om det ser ut så idag behöver vi 
följa utvecklingen noga och när det är möjligt tillse att vi får fler klimatsmarta 
transporter. Göteborg ska vara en förebild i den gröna omställningen och sätta 
både krav och visa vägen framåt. 
 
I och med att stadens fordonsflotta ska bli utsläppsfri och att frågor som rör just 
transporter är en knäckfråga för att klara omställningen behöver denna fråga 
fortsatt drivas på.  

Äldre samt vård- och omsorgsnämnden  
  
  

Yttrande 
 
 
2024-04-18 
 

Centerpartiet 
 
 
Ärende 12 


	Yttrande angående Återrapport på uppdrag om redogörelse för  mattransporternas klimatpåverkan och  möjligheterna att upphandla mattransporter  med minskad klimatpåverkan

